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1. Результати тренінгової програми для студентів щодо академічної 

доброчесності: зауваження та пропозиції 

1.  

СЛУХАЛИ: 

Стоколос-Ворончук Оксану, яка ознайомила присутніх з  проведенням Тижня 

академічної доброчесності  на всіх факультетах. І, зокрема, тренінгової 

програми , розробленою викладачем Олійник Н.Ю. для студентського 

самоврядування. Запропонувала виступ  голови студентського самоврядування 

Мочурад Роксолани. 

ВИСТУПИЛИ:  

Роксолана Мочурад, голова студентського самоврядування, яка розповіла, що 

відповідно до плану роботи студентської ради, у січні 2024 року студенти 

розглядали питання академічної доброчесності. 20 листопада студентське 

самоврядування спільно з викладачем Олійник Н. Ю. розробили тренінгову 

програму для студентів. Провели дослідження, як студенти розуміють поняття 

«академічна доброчесність». На самому тренінгу студенти обговорювали такі 

питання: Які проблеми з академічною доброчесністю Ви бачите у нас в 

Академії? ; Як це впливає на Академію і на Вас зокрема? ; Як можна зменшити 



або ліквідувати ці проблеми?; Що для зменшення і ліквідації цих проблем 

можуть зробити студенти Академії і Ви зокрема? 

Студенти мали такі зауваження і проблеми: 

 * булінг (як зі сторони викладачів так і зі сторони студентів)  

* необʼєктивне оцінювання  

* поділ студентів на «любимчиків» 

 * відсутність сучасної літератури в бібліотеці 

УХВАЛИЛИ: 

Запропонувати розробити анкети з Академічної доброчесності разом з 

факультетом №1 та №2 та методичним відділом , включивши питання, які  були 

озвучені  на тренінгу. В березні-квітні  розглянути результати анкетування. 
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